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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi kilakoltatás lesz a moratórium lejárta után? 
Összesen mennyi végrehajtási eljárás van folyamatban? Mennyi kilakoltatást történt az 
elmúlt egy évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelentek szerint, az elmúlt három évben az ingatlankiürítések száma csaknem elérte a
tízezret. A Magyar Bírósági Végrehajtói Kar összesített adatai alapján 3212 ingatlankiürítés történt
tavaly Magyarországon, a kormány által meghirdetett családok évében.

Ez a szám alig marad el az egy évvel korábban regisztrált – rekordot jelentő – 3636 kilakoltatástól,
pedig tavaly egy hónappal meghosszabbították a téli kilakoltatási moratórium idejét.

A sajtóban megjelentek szerint, a köztestület nyilvántartása alapján 2018-ban

- lakóingatlan sikeres árverését követő birtokbaadás miatt 1928, 

- lakásügyben hozott határozat végrehajtása miatt 743, 

- a Nemzeti Eszközkezelő kérelmére elrendelt eljárás során 318, 

- önkényesen elfoglalt lakás kiürítése miatt 204, 

- bírósági végrehajtáson kívüli értékesítést követően pedig 19 

kilakoltatás történt.

Mindezek miatt kérdezzük Miniszter Úrtól:

1. Összesen mennyi végrehajtási eljárás van folyamatban? 

Ezek közül mennyi a banki követelésekből származó eljárás? 



Mennyi a  bírósági  végrehajtásról  szóló 1994. évi  LIII.  törvény 303.  § (2)  és (3)  bekezdésében
foglalt jogügyletekkel kapcsolatos, folyamatban lévő végrehajtási eljárások száma? 

Milyen más esetekre vonatkoznak az egyéb eljárások?

2. Mennyi kilakoltatást történt a mai napig az elmúlt egy évben: 

- a lakóingatlan sikeres árverését követő birtokbaadás miatt? 

- lakásügyben hozott határozat végrehajtása miatt? 

- a Nemzeti Eszközkezelő kérelmére elrendelt eljárás során? 

- önkényesen elfoglalt lakás kiürítése miatt? 

- bírósági végrehajtáson kívüli értékesítést követően? 

3. Mennyi kilakoltatásnál merült fel a mai napig az elmúlt egy évben, hogy kiskorú személy
érintettsége miatt, az illetékes gyámhatóságot is bevonták az eljárásba? 

4. Mennyi kilakoltatás várható a moratórium lejárta után? 

5. Miért nem támogatja a kormány, hogy ne lehessen gyermekes családokat (vagy bárkit)
elhelyezés nélkül az utcára tenni? 

-  Milyen  alternatívát  tud  kínálni  a  gyermekes  családok  számára  a  kormány?  Miért  nem képes
biztosítani a jelenlegi ellátórendszer az érintett családok számára az együttes elhelyezést? 

6. Mennyi embert, családot érint a magáncsőd intézménye? 

- Mennyi adósságrendezési eljárást kezdeményeztek a bevezetés óta? 

- Mennyi adósságrendezési eljárás zárult le, ebből mennyi volt sikeres? 

- Mennyi adósságrendezési eljárás van jelenleg folyamatban? Ezek közül mennyi esetben merül fel
kiskorú személy érintettsége? 

- Terveznek-e bármilyen változtatás a magáncsőd rendszerén annak érdekében, hogy minél több
adósságba került családon segíteni lehessen? 

Tisztelettel várjuk válaszát!

Budapest, 2019. április 18.

Kunhalmi Ágnes

országgyűlési képviselő

(MSZP)

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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